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Filegevoelige rijvakken  -  Maatregelen

Op vraag van de minister heeft het Vlaams Verkeerscentrum vorig jaar naar de meest 
filegevoelige rijvakken in Vlaanderen gespeurd. Het doel was om niet alleen de 
problemen in kaart te brengen, maar ook onmiddellijk oplossingen aan te bieden.

Het zou gaan om oplossingen die relatief makkelijk uitvoerbaar zijn. Eind vorig jaar 
moesten de resultaten op tafel liggen. Daarna zou een diepteanalyse uitgevoerd worden 
om ook na te gaan welke maatregelen op lange termijn het meest geschikt zouden zijn. 

1. Wat is het resultaat van de studie van het Vlaams Verkeerscentrum, met andere 
woorden wat zijn de meest filegevoelige rijvakken in Vlaanderen? Graag een overzicht 
per provincie.

2. Welke oplossingen op korte termijn werden voorgesteld?

3. Welke oplossingen op lange termijn werden reeds voorgesteld?

4. Welke van deze filegevoelige rijvakken zullen dit jaar nog aangepakt worden?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD
op vraag nr. 677 van 18 februari 2016
van MICHEL DOOMST

Ik verwijs graag naar de bespreking hierover in de commissie van 25 februari 2016.


